
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 11
Forslag til lov om indfødsrets meddelelse.
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 13
Hvorfor stempler ministeren hele besvarelsen af L 11 - spørgsmål 6 fortrolig,
når blot et enkelt land har ønsket, at oplysningerne ikke offentliggøres, og er
dette normal praksis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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